
Antwoorden van de staatssecretaris van OCW op de vragen van het lid Vergeer (SP) over de splitsing van een 
Regionaal Opleidingscentrum (ROC).  
 
1 
Wat is uw oordeel over het bericht “ROC-opleiding in Brabant wil splitsen”?  
 
Ik was reeds eerder op de hoogte van de wens van dit ROC te mogen splitsen. 
 
2  
Hoe gaat u de schaalvergroting in het MBO terugdringen, aangezien u zoals blijkt uit bovengenoemd artikel 
vindt dat deze op sommige plekken is ‘doorgeschoten’? Wanneer is een ROC volgens u doorgeschoten qua 
schaalgrootte? Wat voor criteria hanteert u daarbij? 
 
In Koers BVE II zal op dit punt een eerste aanzet voor een beleidskader worden gegeven. 
 
3  
Op welke plekken is de schaalgrootte doorgeschoten, zoals u zelf aangeeft? Kunt u een overzicht geven? 
 
Ik verwijs u naar mijn antwoord op vraag 2. 
 
4 
Bent u bereid de ROC’s voorlichting te geven over de mogelijkheid om te splitsen, ten einde schaalverkleining 
te stimuleren? Zo neen, waarom niet? 
 
Op dit moment is dit niet relevant, dit zal pas gebeuren nadat het beleidskader is vastgesteld. 
 
5 
Is het waar dat ROC’s alleen mogen fuseren en niet mogen splitsen? Zo ja, deelt u de mening dat dit 
onwenselijk is in het kader van de behoefte aan schaalverkleining in het onderwijs? Wat gaat u doen om 
splitsingen mogelijk te maken? 
 
De WEB kent inderdaad de mogelijkheid tot splitsen niet. Ik heb echter inmiddels een traject in gang gezet 
om een wetsvoorstel in te dienen dat de mogelijkheid tot splitsen opent.  
 
6 
Hoe verhoudt de voorgenomen fusie van ROC West Brabant en het Baronie College zich tot uw opvatting dat 
de menselijke maat verloren dreigt te gaan?  
 
Fuseren is wettelijk toegestaan. Ik heb inmiddels uit telefonisch contact met genoemde instellingen begrepen 
dat zij  – met instemming van de Raden van Toezicht en de Medezeggenschapsraden –een onderzoek zijn 
gestart naar de mogelijkheden van een fusie . Ik heb er ook op gewezen dat de instellingen bij mij 
toestemming dienen te vragen voor een fusie. Op dat moment zal ik daar dan ook mijn mening over geven. Ik 
wijs er daarbij wel op dat ik met name hecht aan de mening van de direct betrokkenen; hebben dus RvT en 
MR ingestemd, dan is er voor mij geen redenen een verzoek tot fusie af te wijzen.  
 


